
Referat Grundejerforeningen 5. november 2008 
Møde hos Leif Hansen. 
 
Til stede var: Leif Hansen, Hans Jørgen Wiberg, Bent Østergaard og Conny Hansen 
 

1) Godkendelse af dagsorden - godkendt 
2) Godkendelse af sidste referat – godkendt 
3)  Opfølgning på infomøde på Lindeskovskolen 

 
YouSee har indkaldt bestyrelser samt administratorer til et infomøde  i teatersalen  
den 11. november – Conny deltager.  
 
Dansk Bredbånd er kontaktet angående fritagelse for oprettelsesgebyr, vi kunne ikke nå at få et svar 
derfra inden bestyrelsesmødet – men når vi får svar   - lægges svaret ud  på internettet og i skabet. 
 
Martin fra SEAS NVE har oplyst at der d.d. er tilmeldt ca. 10 husstande  - vil vi sørge for at der på 
grundejerforeningens hjemmeside vil være  et ”tilmeldelsestermometer” hvor vi alle har mulighed 
for at følge interessen og tilmeldingerne. 
 
Det magiske tal er 38 tilmeldte. 
 
Martin har oplyst at der midt i november vil blive udsendt en reminder angående fibernet til alle 
husstande i vort område. 
 
4.  Fastelavnssøndag er den 22. februar 2009  - Bestyrelsen arbejder på at arrangere en  
Fastelavnsfest den dag -   målgruppen skal undersøges  hvor mange  potentielle børn kunne tænkes 
at  deltage – et slag på tasken  vil være omkring ca. 15-20 stykker samt forældre og evt. bedste- olde 
forældre i området er velkommen til at deltage med  deres børne- oldebørn. 
 
5. Vejprojekt – Politiet har informeret os om at der bliver opsat et byzoneskilt  ved indkørsel til vort 
område, således at maks. hastigheden bliver 50 km  i stedet for som nu 80 km.  
 
6. Omfartsvej  - Ommerudvalget – hvor Bent Østergaard deltager har været til møde med Henrik 
Høegh samt Edvard Traberg fra Guldborgsund Kommune, der blev nævnt overfor  dem at der er 
stor forståelse på Christiansborg for Ommerudvalgets tanker om den ”rigtige omfartsvej”  - bare 
byrådsmedlemmerne  kunne se det fornuftige  i den rigtige løsning. 
 
Ommerudvalget har sendt brev til Transportministeren Lars Barfoed vedr.  nye Tyske  tanker om 
omfartsvej udenom Hamborg direkte til Rostock. 
 
7. Eventuelt  under eventuelt blev separering af kloak drøftet  - bestyrelsen blev enige om indtil 
videre ikke at foretage sig noget. 
Sdr. Vedby Huse inviteres til at møde med Grundejerforeningens bestyrelse hvor fremtidigt 
samarbejde  drøftes. 
   
For referatet Conny Hansen 
 



HUSK grundejerforeningens service  - hvor du automatisk får besked  om nyheder  på hjemmesiden 
– blot tilmeld  dig.  
 
Næste møde:  Torsdag den 15. januar kl. 19.00 hos Conny  - Bestyrelsesarrangement fredag den 23. 
januar 2009 – kl. 18.30 – stedet er endnu ikke planlagt . 


